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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 4, 2002-2003 
 
 
 
Tid: 2002-11-09 – 10 
Plats: Mornington Hotell Bromma 
Deltagare: Se deltagarlista 
 
 
§ 43 Mötets öppnande 
 

GRO Alf Bakken hälsade välkomna till dagens GR-möte. 
Han inledde med att beskriva vad som hänt honom under den senaste 6 
veckorna. 
Han framhöll vidare: 
att vi måste tänka nytt inom Lions vi får inte stanna vid det gamla. 
att vi inte får glömma att Lions-arbetet är något som vi gör på en del av 
vår fritid och 
hur viktigt det är att vi avsätter tid till i första hand våra nära och kära. 
 

§ 44 Val av sekreterare och justerare 
 
 Till sekreterare valdes VGRO Finn L Bangsgaard. 
 Till justeringsmän valdes DG Bo Edman och DG Rolf Pousard 
 
§ 45 Fastställande av ärendelista 
 
 Efter komplettering under § 62 Övrigt: 

a) NSR 
b) FRI 
c) Sammanslagning mellan distrikt M och O 
d) Verksamhetsplan 2003 – 2004 
e) Resepolicy 
f) Information om ansökningar till tjänsten som Redaktör/ Informatör 
g) Barnprojekt i Thailand 
fastställdes ärendelistan. 

 
 
 
 
 
Justeras:    ________/______/_____ 
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§46 Lions Quest 
 

 
PIP Sten Åkestam inledde med att presentera Marianne Jansson, en av 
dem som i dag har hand om Lions Quest-utbildningen. 
Han sa vidare att det under åren utbildats cirka 18.000 lärare i Lions 
Quest-programmet. 
 
Marianne Jansson sa bl.a.: 
• tack för att Lions jobbar och möjliggör Lions Quest-utbildningen 

Tillsammans. 
• läroplanen för Sverigesskolor är gemensam men förutsättningarna är 

olika. 
• det finns en koppling mellan Tillsammans och läroplanen. 
• det gäller att förändra attityderna hos barn. Man måste få barn att 

förstå att man kan säga ja eller nej. Det är ett val man gör. 
• hon tycker att det är en ära och få jobba med Lions Quest-materialet. 

 
Påtalades: 
• faran i den liberaliseringsvåg i narkotikafrågor som för närvarande 

sprider sig över världen 
• efterlystes ett informationsblad som vi kan presentera när vi kontaktar 

skolledningarna. Marianne Jansson tog till sig detta 
• vikten av att det görs mer PR kring Lions Quest 
• vikten av föräldrakontakt. Marianne Jansson uppgav man bjudit in 

Utbildningsrådet och att man informerar och diskuterar med det. 
GR tackade Marianne Jansson för att hon ville ställa upp och informera 
om Lions Quest-arbetet. 
 
PIP Sten Åkestam uppgav att en skola i Rågsved i Stockholm i samband 
med ett evenemang kring Världsliondagen fått ett stipendium om 5.000 
kronor. Detta ledde till kontakt med skolledningen och har i sin tur givit 
ett underlag för en nyklubbsbildning i Rågsved. 
 
PIP Sten Åkestam beskrev tillkomsten och utvecklingen av Lions Quest. 
Efterfrågan på kurser har ökat år från år. 
 
GR tackade PIP Sten Åkestam för informationen om Lions Quest. 

 
§ 47 Placeringskommitté 
 
 P.g.a. tidsbrist för PDG Gunnar Schönberg lyftes § 50 fram i ärendelistan  

PDG Gunnar Schönberg presenterade det av honom framtagna förslaget 
till Arbetsordning för Rådgivande Placeringskommitté och 
Placeringspolicy för Lions Multipeldistrikt 101.  
Han pekade vid sin genomgång på vad som inte uttryckligen står i 
förslagen. 
 
 

Justeras:    ________/______/_____ 
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Förslagen diskuterades 
DG Jan Lofjärd yrkade att ärendet skulle återremitteras till VU för fortsatt 
utredning. 
 
Beslut: 
Ärendet återremitteras till VU för fortsatt utredning 

 
§ 48 Ekonomi 
 
 Ekonomicontroller PDG Anette Eiserman-Wikström: 

• Bokslutet är p.g.a. sent inkommen redovisning från Riksmötet inte 
klart och därför har inte ekonomifunktionen hunnit få fram slutliga 
siffror. 

• Resultatet från föregående verksamhetsår exkl. Riksmötet är ett 
överskott om 37.662 kronor 

• Redovisade ett förslag om ersättning vid möten etc.  
•  Påtalade att distriktskassörerna inte får gå in och ändra i de fakturor 

rörande medlemsavgiften som sänds ut från MD´s ekonomifunktion. 
Om man anser att fakturan är felaktig skall kontakt tas med MD´s 
ekonomifunktion 

 
DG Peter Dánilo frågade rörande det i VU-protokoll nr 4 § 47 beslutade 
brev och resultatet av detta. 
PDG Anette Eiserman-Wikström uppgav att brevet av arbetsbelastnings-
skäl blivit försenat och därför kunde redovisning inte ske vid mötet men 
att detta kommer att redas ut under året. 
 
DG Gösta Strand tog upp när GR skall ta ställning till VU´s beslut i § 52 i 
protokoll nr 4: 
”VU föreslår GR besluta att förra verksamhetsårets externe revisor skall 
kallas till Riksmöte i Piteå”. 
GRO Alf Bakken redogjorde i sammanhanget för kontakt han haft med 
revisor Erik Wahlund som tillstyrker VU´s förslag. 
 
DG Peter Dánilo tog upp frågan från GR möte nr 2 § 23 rörande 
finansiering av Lions Questseminarium nr 2. 
GRO Alf Bakken redogjorde för ärendets handläggning. Tanken är en 
kostnadsfördelning enligt principen lika för alla. 
Framhölls att det är möjligt att använda de s.k. postpengarna för att 
finansiera detta seminarium. 
 
Beslut: 
1. Förra verksamhetsårets externe revisor skall kallas till Riksmötet i 

Piteå. 
2. GR beslöt godkänna den framlagda policyn för ersättningar vid 

möten.  
 
 
 

Justeras:    ________/______/_____ 



Sidan 4 av 12 

GRO Alf Bakken och VGRO Finn L Bangsgaard deltog ej i beslutet. 
DG Håkan Johansson utsågs till ordförande, RS Ulf Järnstad till 
sekreterare. 

3. Finansiering av Lions Questseminarium nr 2 skall ske genom att 
1.000 kronor per distrikt skall tas från framtida ersättning för 
postkontrollen innan pengarna fördelas på distrikten. 

 
GR-mötet ajournerades för kaffepaus kl. 15.10 
Mötet återupptogs kl. 15.35 

 
§ 49 Handikappfonden, tillgänglighetsprojektet 
 

PCC Börje Jonsson redogjorde för det resultat man uppnått i Östersund 
kommun när man arbetat med projektet. Han menade att det rör sig om 
attitydpåverkan. 
Han vädjade i sin rapport till GR att ta upp en diskussion om kravet på att 
en landsomfattande aktivitet måste beslutas av Riksmötet för att få 
genomföras. 

 
§ 50 Projektkontroller 
 
 Det i GR protokoll nr 2 § 22 punkt 2 fattade beslutet: 

1. ” Tidigare beslut om särskild projektcontroller rivs upp. Projektcontroller- 
funktionen tillförs MD´s ekonomiske controller”. Det har i efterhand 
konstaterats vara en stadgefråga, varför GR ej kan fatta ett sådant 
beslut 

Vid den efterföljande diskussionen framhölls att det inte står i stadgan att 
MD´s controller och projektcontrollern inte kan vara en och samma person 
och att det inte heller står att man inte kan, när så behövs, byta 
projektcontroller. 
Föreslogs att beslutet skulle återkallas och att PDG Anette Eiserman-
Wikström väljs som projektcontroller. 
 
Beslut: 
1. Det i GR protokoll nr 2 för verksamhetsår 2002 – 2003 §22 punkt 2  
      fattade beslutet: ” Tidigare beslut om särskild projektcontroller rivs upp.          
      Projektcontroller funktionen tillförs MD´s ekonomiske controller” rivs upp 
2. PDG Anette Eiserman-Wikström väljs till controller för MD´s projekt. 

 
§ 51 Skrivelse från Riksvalnämnden (RVN) 
 

RVN´s ordförande PDG Stefan Kanders redogjorde för bakgrunden till 
skrivelsen om tillfälligt avsteg från bestämmelsen i arbetsordningen §16a 
om förbud för omval av ordförande i Riksvalnämnden, se bifogad skrivelse 
 
Han påminde vidare om vikten av att klubbarna lämnar förslag på 
kandidater till olika poster i multipeldistriktet, se bifogad skrivelse. 
 
 

Justeras:    ________/______/_____ 
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Han framhöll också att förslaget på ledamöter till Penningplacerings-
kommitté ligger kvar i avvaktan på den fortsatta utredningen, se bifogad 
skrivelse. 
 
Beslut: 
GR beslutar att till Riksmötet i 2003 i Piteå föreslå: 
Att Riksmötet beslutar att göra ett tillfälligt avsteg från bestämmelsen i 
arbetsordningen §16a om förbud för omval av ordförande i Riksvalnämnden 
 

§ 52 Förslag till nordisk koordinator 
 

GRO Alf Bakken refererade till skrivelse från Riksvalnämnden i ärendet 
ang. uppgiften att utse kandidater till posten som nordisk koodinator, se 
bifogad skrivelse. 
Redogjordes för de förslag på kandidater som kommit in: 
PDG Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 
PDG Roland Nilsson, LC Floby 
PDG Gunnar Lärka, LC Gagnef-Floda 
PDG Lars Edwards, LC Stockholm/Norrmalm 
GRO Alf Bakken, LC Gagnef-Floda 
PDG Toni Blom, LC Krisitnehamn 
PDG Reino Wikström, LC Råda-Mölnlycke 
 
Beslut: 
1. Nominering till posten som nordisk koordinator är avslutad. 
2. Ärendet bordläggs. Val skall ske vid det fortsatta GR-mötet 2002-11- 

10. 
 
§ 53 Handboken 
 

GRO Alf Bakken menade att det nu var dags att se framåt och att inte 
ägna oss åt fortsatt diskuterande av årets handbok. Han framhöll att det 
nu måste tas ett beslut om det skall tas fram en tryckt handbok nästa 
verksamhetsår eller inte.  
Diskuterades om det beslutas att det skall tas fram en handbok: 
• hur skall den å så fall se ut? Som den vi vant oss vid eller delar av 

den?  
• skall den annonsfinansieras? 
• hur många exemplar skall den tryckas i 
• vikten av att ha en handbok att ge till nya medlemmar 

 
PDG Kjell Jonsson redogjorde för förslaget från IT-kommittén om en 
alternativ handbok, se bifogad skrivelse 
 
Beslut: 
En handbok skall produceras för nästa verksamhetsår. 
 

Justeras:    ________/______/_____ 
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GRO Alf Bakken föreslog att det bildas en kommitté bestående av 3 
Distriktsguvernörer ur sittande råd som handlägger ärendet. Han 
föreslog DG Håkan Johansson, DG Peter Dánilo och DG Rolf Pousard. 
 
DG Rolf Pousard menade att en sådan kommitté skulle kompletteras 
med en av ledamöterna från IT-kommittén för att tillvara ta deras arbete. 
Föreslog att kommittén kompletteras med RS Ulf Järnstad. 
 
Beslut: 
Utsågs DG Håkan Johansson, DG Peter Dánilo, DG Rolf Pousard och 
RS Ulf Järnstad att svara för det fortsatta arbetet med handboken. 

 
§ 54 CC-möte 7 – 9/2 2003 i Berlin 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för bakgrunden, se bifogade skrivelser i 
ärendet. 
DG Håkan Johansson framhöll att det inte finns anledning att skapa en 
ny nivå på Europa samarbetet och att arbete med att stärka Lionismen i 
Europa kan ske inom Europa Forum. 
 
Förslogs att GRO Alf Bakken deltar vid mötet i Berlin och att han framför 
GR´s åtsikt att det inte finns behov av ytterligare en samarbetsnivå. 
 
Beslut: 
GRO Alf Bakken skall delta vid mötet i Berlin 7 – 9/2 2003 och där 
framföra att MD-101 inte finner anledning att skapa ytterligare en nivå i 
Europa-samarbetet. 

 
§ 55 Utskottsarbetet RM 2003 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för bakgrunden och den slutrapport som 
arbetsgruppen lagt fram, se bifogad skrivelse. 
Utskottsarbete kan ske under torsdagen mellan kl. 13.00 och 16.00. 
VGRO Finn L Bangsgaard presenterade den Verksamhetsplan för 
verksamhetsåret 2003-2004 som årets Vice Distriktsguvernörer tagit 
fram. Han yrkade att GR gav tillstånd till att planen fick lämnas ut för 
handläggning. 
 
Beslut: 
Verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2003-2004 skall skickas till 
berörda ordförande för handläggning. 
 
PDG Lennart Löf menade att det borde vara Vice Distriktsguvernörerna 
som skall ta fram de ämnen som skall behandlas vid de olika utskotten. 
 
Beslut: 
Vice Distriktsguvernörerna skall ange de ämnen som skall behandlas vid 
utskottsarbetet vid Riksmötet i Piteå 2003. 

 
Justeras:    ________/______/_____ 
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§ 56 Stadga 
 

Stadgesekreterare Rolf Grune redogjorde för uppdraget och tanken 
bakom förslaget att sammanlägga stadga och arbetsordning i en stadga. 
GRO Alf Bakken påtalade skillnaden mellan att ändra i en stadga som 
kräver 2/3-dels majoritet och en arbetsordning som endast kräver enkel 
majoritet. 
Diskuterades förslaget och för- och nackdelar med sammanläggning av 
stadga och arbetsordning. 
 
Beslut: 
1. Uppdrogs åt stadgesekreterare Rolf Grune att arbeta vidare med 

förslaget om en sammanhållen stadga. 
2. Synpunkter på det nu framlagda förslaget skall vara 

stadgesekreterare Rolf Grune tillhanda senast 2002-12-31. 
3. Ett färdigt förslag skall vara framme för beslut vid GR-mötet i februari. 

 
§ 57 PR kommitté 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för förslaget och det förslag till beslut som 
VU tagit i protokoll nr 4 § 57: 
” Med  hänvisning till att MD har en vald PRD för innevarande 
verksamhetsår anser VU att det i dagsläget inte finns anledning tillsätta 
en PR kommitté”. 
 
Beslut: 
GR beslutar att det inte skall inrättas någon PR kommitté 

 
§ 58 Kommittérapporter 
 

A) Kommittén för framtidsfrågor 
PDG Lennart Löf redogjorde för kommitténs arbete, se bifogad rapport. 
Han framförde också önskemålet från IT-kommittén att få anordna ett IT 
seminarium och att det för detta ändamål skulle anslås en budget om 
30.000 kr. 
Diskuterades hur ett eventuellt sådant seminarium kunde finansieras. 
RS Ulf Järnstad redogjorde i sammanhanget för Internationella kontorets 
framtidsplaner vad avser bl.a. M-rapporter 
DG Håkan Johansson föreslog att finansiering sker genom att det tas ut 
en anmälningsavgift om 1.000 kronor per distrikt och att resterande 
finansieras av MD. 
 
Beslut: 
1. Ett IT-seminarium skall genomföras 
2. Seminariet skall finansieras genom en anmälningsavgift om 1.000 

kronor per distrikt och resterande del skall belasta MD´s budget. 
 
 
 

Justeras:    ________/______/_____ 
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PDG Lennart Löf redovisade senaste medlemsstatistiken, Per den siste 
september 2002 finns det 14.826 medlemmar vilket innebär en 
minskning med 143 medlemmar sedan verksamhetsårets början 

 
B) Kommittén för humanitär verksamhet. 
PDG Bruno Pettersson redogjorde för det arbete, se bifogad rapport 
 
Han presenterade Lionsprojektet Tjernobyls Barn i Novozybkov. Han 
hemställde att detta projekt föreläggs Riksmötet i Piteå som ett förslag till 
ett riksomfattande projekt.  
 
Han meddelade: 
• att avtalet med Vision For All sagts upp och att datum och plats för 

möte med Vision For All för diskussion om framtiden satts ut till 2002-
11-19 i Ljungsbro 

• att han fått ett erbjudande från ett optikerföretag om samarbetet 
rörande begagnade glasögon och att man bestämt ett möte till 2002-
12-04. 

DG Rolf Pousard beskrev projektet Tjernobyls Barn i Novozybkov och 
hur LC Vallentuna och Distrikt 101-U hittills jobbat med detta. 

 
§ 60 Leo´s deltagande vid NSR  
På grund av tidsnöd för MD´s Leo-ansvarige PDG Kenneth Persson 
lyftes ärendet fram för handläggning under kommittérapporter. 
PDG Kenneth Persson rapporterade från arbetet hittills under året. 
Han hemställde: 
1. att ett av utskotten vid RM i Piteå 2003 skulle handla om Leo-

verksamheten 
2. att få en punkt under NRS i Borås 2003 under rubriken ”Leo som 

Lions” 
3. att MD finansierar Sveriges Leos deltagande vid NSR i Borås 2003. 
 
GRO Alf Bakken föreslog att det för finansiering av Leos deltagande vid 
NSR i Borås tas 1.000 kronor per distrikt från kommande utbetalning av 
de s.k. Postpengarna innan fördelning görs till distrikten. 
DG Peter Dánilo menade att 1.000 kronor kunde visar sig vara för snålt 
tilltaget och yrkade på 1.250 kronor 
Diskuterades förslagen till finansiering 
 
Beslut: 
För finansiering av Leo´s  deltagande vid NSR i Borås skall 1.250 per 
distrikt avsättas innan fördelning gör till distrikten. 
 

 C Kommittén för ungdomsfrågor 
 PDG Barbro Bergström redogjorde för rapporten, se bifogad skrivelse. 
 
 
 
Justeras:    ________/______/_____ 
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DG Peter Dánilo hemställde att GR skulle konfirmera det beslut  
angående reseledare vid s.k. långa resor som redogörs för i YED´s 
rapport. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar på rekommendation från den nordiska YED-gruppen att 

s.k. reseledare  fr.o.m. 2003 inte skall medfölja vid s.k. långresor. 
2. YED skall med hänvisning till rapportdelen om Oskarshamnslägret ta 

fram ett förslag på rekommendation till Riksmötet rörande 
finansieringen av lägret. 

 
C) Tidningskommittén 
Redaktör Ingemar Andersson rapporterade: 
• The Lion nr 7 är under distribution 
• Förra årets tidningsverksamhet lämnar ett överskott om16.200 

kronor. 
• Problem med en sjunkande dollarkurs. Varje öre kursen sjunker 

innebär ett bortfall med 800 kronor. Förlusten i förhållande till antagen 
dollarkurs när årets budget lades upp är med dagens kurs cirka 
60.000 kronor 

• Som en konsekvens av sjunkande dollarkurs kan det bli nödvändigt 
att slopa nr 4 av tidningen och istället göra ett dubbelnummer 4/5. 

 
§ 59 Skrivelse från LC Stockholm/Östermalm 
 

GRO Alf Bakken redogjorde för från LC Stockholm/Östermalm 
inkommen skrivelse rörande finansiering av ett hedersmedlemskap, se 
bifogad skrivelse. Kostnaden som fram till dags dato belastat klubben är 
3.440 kronor 
Han redogjorde också för VU´s förslag till beslut i protokoll nr 4 § 54: 
1. GRO Alf Bakken skall kontakta klubben och då informera om att MD 

avser att gottgöra de kostnader som belastat klubben fram till dags 
dato samt  

2. att MD därmed lämnar det upp till klubben att ta beslut om ett fortsatt 
hedersmedlemskap och därmed även de med detta beslut 
sammanhörande ekonomiska konsekvenserna. 

 
Beslut: 
1. MD 101 skall bestrida de kostnader som hittills belastat klubben, 

3.440 kronor  
2. Det är framgent upp till klubben att besluta om medlemskapet och då 

även själv svara för de ekonomiska konsekvenserna av klubbeslutet. 
 

§ 60 Bildande av arbetsgrupp för etikfrågor 
 
 PDG Lennart Löf redogjorde för förslaget, se bifogad skrivelse. 
 Förslaget diskuterades. 
 
 
Justeras:    ________/______/_____ 
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GRO Alf Bakken yrkade på avslag. 
DG Håkan Johansson stödde GRO Alf Bakken´s avslagsyrkande 
DG Rolf Pousard menade att förslaget är värt att arbeta vidare på och 
yrkade återremiss. 
 
GRO Alf Bakken ställde förslagen om återremiss och att ärendet skall 
avgöras vid dagens sammanträde mot varandra. Omröstning skedde 
genom handuppräckning. Röstningen utföll med 6 röster för att frågan 
skall avgöra vid dagens sammanträde och 5 röster för återremiss. 

 
Beslut: 
GR beslutar avslå förslaget om inrättande av en etikgrupp 

 
§ 61 Val av nordisk koordinator 
 

RS Ulf Järnstad utsågs till sekreterare. GRO Alf Bakken deltog inte i 
beslutet.  
VGRO Finn L Bangsgaard övertog ordförandeskapet.  
Till rösträknare utsågs de två justerarna DG Bo Edman och DG Rolf 
Pousard 
 
Nominerade till nordisk koordinator är: 
PDG Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 
PDG Roland Nilsson, LC Floby 
PDG Gunnar Lärka, LC Gagnef-Floda 
PDG Lars Edwards, LC Stockholm/Norrmalm 
GRO Alf Bakken, LC Gagnef-Floda 
PDG Toni Blom, LC Krisitnehamn 
PDG Reino Wikström, LC Råda-Mölnlycke 
  
I den första omröstningen blev resultatet:  
Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 5 röster 
Rolf Nilsson, LC Floby 5 röster 
Lars Edwards, LC Stockholm/Norrmalm 1 röst 
 
 
I den andra omröstningen blev resultatet:  
Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 6 röster 
Roland Nilsson, LC Floby 5 röster 
 
Beslut: 
PDG Hans-Åke Lindelöw LC Vinslöv föreslås väljas av NSR till nordisk 
koordinator för åren 2004 – 2005. 
 

§ 62 MERL information 
 

PID Bruno Alhqvist: 
• Redogjorde för det pågeånde arbetet inom MERL-projektet. 
• Redovisade en i distrikten framtagen lista över möjliga 

nyklubbsbildningar 
Justeras:    ________/______/_____ 



Sidan 11 av 12 

• MERL-teamet har deltagit i 7 av 11 disktrikts kick-offer och därmed 
träffat representanter för mer än hälften av landets klubbar 

 
§ 63 Övriga frågor 
 

A) NSR 
Diskuterades vilka befattningshavare som på MD´s bekostnad skall 
delta vid NSR. 
Diskuterades en utökning av antalet deltagare p.g.a. att NSR i år 
hålls i Sverige och att kostnaderna därmed inte blir så höga. 
Frågades hur NSR budgeterats för detta år. VGRO Finn L 
Bangsgaard redogjorde för tanken med 5-årscykel för NSR budget 
dvs. lika högt belopp, 200.000 kronor per år oavsett var NSR-mötet 
hålls 
Påtalades vikten av att årets beslut om deltagande inte får skapa 
prejudikat. 
Föreslogs: 
1) GRO, GR, IRD, Leo-ansvarig, NO, YED, och representant för 
    Lionstegen 
2) Punkt 1) utökat med VU och BYED 
3) Punkt 1) utökat med enbart VU  

 
 Beslut: 

1) Till NSR i Borås år 2003 skall på MD 101´s bekostnad följande  
befattningshavare delta:  
GRO, GR, VU, IRD, Leo-ansvarig, NO, YED, BYED och representant      
för Lionstegen. 

2)  Beslutet gäller endast under kommande NSR i Borås och skall inte                                    
     ha prejudicerande inverkan på kommande år. 
 
B) FRI 

PID Heinz Ondrejka erbjöd sig att på egen bekostnad deltaga i ett      
FRI-seminarium i Stockholm den 19 november 2002. 

 
  Beslut:   

GR beslöt i enlighet med förslaget. 
 
C) Sammanslagning mellan distrikt M och O 

PIP Sten Åkestam rapporterade att sammanslagningen mellan 
distrikten M och O löper som beräknat. Han påtalade vikten av att 
övriga distrikt vid kommande Distriktsmöte fattar beslut om de stödjer 
sammanslagningen eller inte. 
DG Håkan Johansson meddelade att ett beslutsunderlag kommer att 
tillställas övriga distrikt i tid innan kommande Distriktsmöten. 
 

D) Verksamhetsplan 2003 – 2004 
Ärendet handlades i samband med § 55 

 
 
 
Justeras:    ________/______/_____ 
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E) Resepolicy 
Ärendet utgår p.g.a. tidsbrist och skall handläggas vid kommande 
GR-möte. 

 
F) Information om ansökningar till tjänsten som Redaktör/                             

Informatör. 
RS Ulf Järnstad rapporterade att det fram till i dag kommit in 27 
ansökningar. Sista dag för ansökan är 2002-11-21. 

  
G) Barnprojekt i Thailand 
 DG Peter Dánilo redogjorde för ärendet. 
Föreslogs att ärendet remitteras till VU för utredning. 
 
Beslut: 
Ärendet remitteras till VU för utredning. 

 
§ 64 Avslutning 
 

GRO tackade för visat intresse under 2 intressanta dagar och förklarade 
sammanträdet för avslutat. 

 
 
Örby 2002-11- 17 
 
___________________________                                      ___________________________  
Vid protokollet Finn L Bangsgaard                                                      GRO Alf Bakken 
    
 
                 _____________________/______________________ 
Justeras: DG Bo Edman                  DG  Rolf Pousard          
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